
From: "Judyta Szlendak" <judytaszlendak@wp.pl>
To: "Piotr Dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr>

Date: 2013-03-31 10:55:18
Subject: Re:

Szanowny Panie

Widziałam sie w zeszłym tygodniu z Panem Czubaszkiem żeby zaproponować swoją pomoc przy 
zbieraniu funduszy na ten cel. Opowiedział mi o tym pomyśle i od razu pognałam do swojego 
znajomego z rady kultury m.st. Warszawy, a on potwierdził ten projekt :):)
Pałac kultury to rewelacyjne miejsce! 
Znając życie poczekają jeszcze z decyzjami 3 miesiące i ogłasza to przed wyborami samorządowymi 
żeby moc sie pochwalić:) niestety tak działa władza:(
Czy mogłabym umówić sie z Panem na telefon po świętach? Będzie mi łatwiej opowiedzieć o wielu 
sprawach bo niestety przez święta i moje nowe zajęcia cieżko znaleźć mi długa chwile na napisanie 
długiego wyczerpujacego maila. Proszę napisać kiedy mogę zadzwonić:)

Pozdrawiamy i życzymy wszystkiego cudownego na święta:)
Judyta i Szymon

Wysłane z iPhone'a

Dnia 30 mar 2013 o godz. 21:06 "Piotr Dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr> napisał(a):

Droga Pani,
 
Chce Pania poinformowac ze pan burmistrez Czubaszek robi jakies nadzieje na stala wystawe w Palacu Kultury i 
Nauki. Moze cos z tego wyjdzie?
 
Ponizej zalaczam tresc jego e maila.
 
Pozdrawiam Panstwa serdecznie i skaldam Im moje najlepsze zyczenia swiateczne.
 
Piotr Dmochowski
 
Panie Piotrze
Rozmawiałem dziś z panem Kraszewskim, dyrektorem miejskiego Biura Kultury, a także, raz jeszcze, z 
panią dyrektor Nekandą-Trepką. Pojawiła się koncepcja urządzenia galerii Beksińskiego w Pałacu 
Kultury i Nauki. Co by Pan powiedział na takie rozwiązanie? Wprawdzie to nie Stare Miasto, ale też 
miejsce bardzo dobre. Po pierwsze w samym centrum Warszawy, po drugie w budynku, który, choć 
kontrowersyjny, ma swą ogromną, niezaprzeczalną renomę. W PKiN mieści się kilka ważnych teatrów, 
muzeów, instytucji kultury, tu ma swą siedzibę Rada m.st. Warszawy.
Jeśli widziałby Pan takie rozwiązanie, byłaby chyba szansa na pozytywne finał naszej sprawy. Piszę 
„chyba”, bo nie chcę wychodzić przed szereg. Przede wszystkim chcę poznać Pana zdanie, a gdyby było 
pozytywne, pociągnąłbym ten temat. Coś czuję, że tym razem mogłoby to mieć pozytywny finał.
Pozdrawiam
Krzysztof Czubaszek
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